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Kl.10.00: Utdeling av Grønn Barnebys
miljøpris til Biralee International School.
Kl.11.30: Utdeling av Grønn Barnebys
miljøpris til Rosten skole.
Kl.13.00: Formannskapet har møte med
Næringsforeningen, Hasselbakken

Ordførerens dag
● Lademoen: Brannvesen og politi rykket
ut til Innherredsveien etter at det kom mel-
ding om røyklukt fra en firemannsbolig.
Eller var det kaffelukt?
Les mer:

Rykket ut til kaffelukt Trondheimskvitter
Endte plutselig opp med
å sammenligne værmel-
dingene for (vinter)syd-
ney og (sommer)trond-
heim. skal aldri finne
på å gjøre noe sånt igjen.
@anna_zwaag

Formannskapet
i #Trondheim er på
bedringens vei.
«i forhold til» pesten er
bare uttrykt11ganger
på 30 minutter.
@AudunOtterstad

brann

Avslutter
vaktholdet
Politiet holder ikke lenger
vakt ved branntomta i
Myrsnipevegen på Kattem.

– Fra vår side er vaktholdet av-
sluttet. De fysiske politisper-
ringene blir stående for å hin-
dre at uvedkommende tar seg
inn i bygget, sier konstituert
stasjonssjef Elisabeth Kalvøy
vedHeimdal politistasjon
Første og andre etasje i

brannblokka er nå frigitt. Der-
med kunne flere beboere i går
komme inn i leilighetene for å
besiktige skadene.
– Dette vil ikke lenger være

til hinder for vår etterforsk-
ning, sier Kalvøy.
Politiet har til nå avhørt

rundt ti personer.
– Vi er kommet godt i gang

med etterforskningen. Både de
tekniske undersøkelsene og
den taktiske etterforskningen
fortsetter onsdag, sier Kalvøy.

Slår et slag mot brann: Ellen Koldkind og Tor Blåsmo i Tormods
gate oppfordrer andre bygårder til å gjennomføre de samme branntek-
niske tiltakene som de har gjort. Foto: TERJE VISNES

Brannsikring: Svein Dahl fra Nokas sørger for at beboerne i Tor-
mods gate skal bo så brannsikkert som mulig. Ellen Koldkind og Tor
Blåsmo i sameiets styre tar brannsikring på alvor.

Utbrent: Etterforskningen av
søndagens brann på Kattem
fortsetter, men vaktholdet ved
brannblokka opphører.
Foto: GLEN MUSK

Adresseavisen mandag.

Adresseavisen i går.

Slipper foreløpig
å bli kastet ut
Ingen skal behøve å få brev
om utkastelse fra
Trondheim Eiendom, hvis
de har en sak om
kommunal husleie til
behandling i en annen
kommunal etat.

Merethe Baustad Ranum (H)
mener det er uholdbart at
Trondheim Eiendom sender
brev om utkastelse og skaper
ekstra bekymringer for leieta-
kere av kommunale boliger
som har en klagesak til vurde-
ring.
– Det hjelper lite å si at leie-

takeren skal se bort fra varse-
let, all den tid det er sendt. Da
bør de la være å sende ut brevet
til saken er behandlet, mener
hun.

Nytt vedtak
Spørsmålet ble tatt opp i for-
mannskapsmøtet i går, etter
initiativ fra Høyres gruppele-
der Yngve Brox. I går ble det
vedtatt at alle
som har en
sak til vurde-
ring hos
helse- og vel-
ferd i kommu-
nen, skal
slippe å få
brev om ut-
kastelse fra
Trondheim
Eiendom så
lenge saken er
under be-
handling.
– Vi har i

flere tilfeller
erfart at den
ene hånden
ikke vet hva
den andre
gjør, og dette
har i sin tur
påført folk
ekstra uro og
bekymringer.
Slik kan vi
ikke ha det,
sier Ranum.Hun viser til at det
er rådmannens plikt å koordi-
nere etatene. I tillegg får også
rådmannen beskjed om å være
mye mer på banen for å gi råd
og veiledning og drive aktiv
boligrådgivning.
– Her er det mange som har

fått uventet høy husleieøkning.
Ifølge rådmannen, ble gamle
leiepriser satt vilkårlig, noen
urimelig høye og andre altfor
lave. Det betyr at noen har fått
en reduksjon i leien, mens
sværtmangehar fått en økning
på flere tusen kroner.

– Vi må snakke med folk
Ranum er klar på at kommuni-
kasjonen med leietakerne må
bli bedre.
– Først og fremst må folk få

vite hva de kan søke på av støt-

teordninger, og det er ikke til-
strekkelig å legge ved et infor-
masjonsskriv i meldingen om
ny husleie.Vi har ressurser til å
snakke med folk, det har vi
gjort før også, sier Ranum og
viser til saken om overgrep
blant barnehjemsbarna.
Høyrepolitikeren viser til en

oversikt fra rådmannen, som
viser at altfor mange får brev
om fravikelse (utkastelse).
– Hvis vi sammenligner

Trondheim med Bergen, er vi
litt for raske til å sende ut brev
om fravikelse i vår kommune,
sett i forhold til hvor mange
som faktisk blir kastet ut. Det
er også en indikasjon på at eta-
tenemå bli flinkere til å snakke
sammen,mener Ranum.

Ikke overrasket
VeronicaOlsen satt på tilhører-
benken under formannskaps-
møtet i dag. Adresseavisen har
tidligere fortalt om alenemo-
ren som bor i kommunal leilig-

het på Lade
med sin to år
gamle datter.
Hun er blant
dem som har
fått et brev
om utkastelse
fra Trond-
heim Eien-
dom. Årsaken
er at hun har
en restanse
på den nye
leien, og har
valgt ikke å
fornye kon-
trakten før
klagesaken er
behandlet.
– Det nye

vedtaket en-
drer uansett
ikke min si-
tuasjon. Skal
jeg bo på
Lade, så må
jeg gå på sosi-
alen som det

ser ut nå. Det overrasker meg
ikke at det ble slik, sier hun.
– Det er fint de innser at eta-

tene må samkjøres, samtidig
mener jeg at de ikke behøver
vente med å innføre bostøtte
for alle.Det politiskemålet er å
gjøre folk selvstendige og helst
i stand til å bo privat, eventuelt
med bostøtte. Når de øker
leien, bør også kriteriene for å
få bostøtte endres hvis dette
skal henge på greip, mener Ol-
sen.
Selv tar hun en ukes pause

for å tenke. Jeg er usikker på
hva jeg skal gjøre. Nå er jeg
midt i skjemaveldet for å få
kontroll og en ordning som
dekker opp slik at jeg unngår å
bli gjeldsslave oppi alt.
ANNE BERIT FAGERNES 926 76 968
anne.berit.fagernes@adresseavisen.no

Adresseavisen 24. april.

Adresseavisen 8. juni.


